
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vragenkwartier: problemen in de wijk Hornmeer. 
 

Inleiding 

De VVD-fractie maakt zich zorgen over diverse problemen in de wijk Hornmeer. 
Er zijn grote plannen voor nieuwbouw in deze wijk, maar tegelijkertijd lijkt het erop dat de 
huidige situatie in de wijk steeds verslechterd. Vandaar deze vragen.  
  
Bij inspraakavonden en wijkoverleg over de voorgenomen plannen in de wijk Hornmeer is 
door de bewoners steeds gewezen op de slechte staat van de waterhuishouding. Terecht werd 
opgemerkt dat nieuwbouw plegen in een gebied dat al zoveel problemen ondervindt met de 
waterhuishouding, onverstandig is. Ook nu zijn er weer berichten over behoorlijke 
wateroverlast, o.a. in de Roerdomplaan, maar daar niet alleen. 
  
Vragen: 

1. Wat zijn de acties die op dit moment genomen zijn om de wateroverlast te 
verminderen, ervan uitgaand dat het college op de hoogte is?  

2. Wat gaat de invloed zijn van de nieuwbouwplannen op de waterhuishouding in dit 
gebied? 

  
Niet alleen is er wateroverlast in de woonbuurten in de Hornmeer, maar constateren wij ook 
wateroverlast bij de Jeu de boule baan en rondom de kinderboerderij, sinds het gereedkomen 
van het parkeerterrein daar.  
  

3. Is de wateroverlast een gevolg van de aanleg van het parkeerterrein? 
4. Wat gaat het college doen om deze situatie op te lossen? 

  
Al enige tijd is er geen werkende verlichting meer op de parkeerplaats bij het zwembad. Dit is 
ongetwijfeld te wijten aan de werkzaamheden aldaar, maar de situatie is op dit moment 
onveilig. Zeker met de korte dagen en snel invallende duisternis. 
  

5. Is er een noodoplossing voorhanden die deze onveilige situatie op korte termijn oplost 
of gaat deze situatie nog langer duren? 
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